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§ 9 

Vikten av fortsatt utredning av möjliga överdäckningar  
Yttrande till kommunstyrelsen 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen som svar på 

remissen. 

 

Ärendet 
En motion har kommit från Kristdemokraterna om vikten av att däcka 

över eller gräva ner större motorleder istället för att omvandla dem till 

stadsgator.  

Förvaltningen tar upp Södertäljevägen som en kraftig barriär som 

delar Hägersten-Liljeholmens stadsdelsområde i två delar, med få 

passager under eller över vägen. Det är därför önskvärt att minska 

Södertäljevägens barriäreffekt. Om en omvandling eller nedgrävning/ 

överdäckning är mest lämpligt har förvaltningen inga synpunkter på. 

Däremot vill förvaltningen påpeka vikten av att även förskolor, parker 

och andra offentliga funktioner byggs i tillräckligt stor utsträckning 

för att tillgodose behovet när nya stadsdelar planeras och byggs. 

 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 

ett tjänsteutlåtande från 22 november 2016. 

Dnr 488-2016-1.5.1 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 


